
 

Referat af forældrerådsmøde den 9.9.2024 

Til stede: Amalie, Jonathan, Kim, Ditte, Helle, Marie, Tina, Tom, Jens, Dorthe og Laila 

Referent: Jonathan og Laila 

 

• Info til og fra klyngebestyrelsesmødet 

Udkast for klyngens økonomiske principper gennemgås uden kommentarer. 
Klyngen er 1.4 mio DKK i underskud i 2024, men har fået lov til at skubbe halvdelen til 2025. 
Klyngens konstituerede klyngeleder har rullet budgettet tilbage igen og startet forfra. Det har bevirket 
at Rosahaven har fået tildelt et større budget end først udmeldt, så midlerne nu følger børnene. 
 

• Vandpytten - Info omkring børnetal og medarbejdere 

Der er lidt udskiftning på personale i Vandpytten, da både Rie, Mie og Frederik er stoppet. Mie og 
Frederik er startet på studie og Rie har valgt at søge nye udfordringer andetsteds. 
Lise er kommet tilbage fra orlov og Birgitte vender tilbage den 1.10. Thilde er startet som ny 
medhjælper og lige nu er Mathilde fast vikar, indtil det bliver afklaret om der bliver ansat en ny 
lokalansat pædagogmedhjælper på 30 timer. 

 

• Info om pædagogisk tilsyn 

Tilsynsdialogen afholdes torsdag den 14.11. kl. 16-19.30. For den eller dem af jer, som deltager kan det 
blot være den første time til halvanden der er mest vigtig. 
Næste forældrerådsmøde bliver onsdag den 6.11., hvor forældrerådet giver deltageren til 
tilsynsdialogen input med.  
 

• Udkast til Rosahavens nye Læreplan – er vedhæftet 

o Kommentarer, ændringer eller tilføjelser 

Der var ingen tilføjelser til Læreplanen 

 

• Udkast til Rosahavens sukkerpolitik – er vedhæftet 

o Kommentarer, ændringer eller tilføjelser 

Der var kommentarer, tilføjelser og ændringer. Laila redigerer det aftalte og sender ud til 

endelig beslutning. 

• Evt.  

o Fotos af forældrerådsmedlemmerne 

Jonathan sender link til Laila med fotos. 

 


